### DASMAN BILINGUAL SCHOOL

## School Financial Policy for Academic Year 2024/2025 Special Needs & RI Students

### 1 - Tuition & Settlement dates:

Academic Division	Annual foos	1st Installment	2nd Installment	3rd Installment
Academic Division	Allilual lees	01-Sep-2024 01-Jan-20	01-Jan-2025	01-Apr-2025
SEN	7,185	2,875	2,155	2,155
RI	3,910	1,564	1,173	1,173

In case of Tuition changed by the Ministry of Education – Department of Private Education or The Public Authority of the Disabled, the change shall be applied to all students for the fees of the academic year 2024-2025.

### For students funded by the parent:

- 1) A non-refundable tuition fee deposit of KD 100 is required to reserve a seat in the school. This deposit is deductible from the 1st Installment and will reserve a seat only until the first day of school.
- The first installment must be paid in full prior to the beginning of the academic year on September 1, 2024.
- If a parent is delayed in his/her payments, the school reserves the right to Hold the concerned student's report cards.
- Resource Inclusion fees (RI) are KD 300 per session in one subject on a weekly basis, which will be conducted during the Academic Year. This amount is payable only in two installments.
- School uniform is available at the school store, and it is mandatory for all students.

#### Regarding students funded by the Public Authority of the Disabled:

- 1) Parents are required to submit. The referral form mentioning DBS as the approved school and clarifying the division to which the student will be accepted.
- The parent must promptly attend to sign the payments' statements and pledges issued by the Public Authority of the Disabled. Failure to sign off each payment on time could result in deductions from the student's account. The parent is solely responsible for these consequences.
- In the case of a designated review date, regarding the educational decision or the disability certificate issued by the Public Authority of the Disabled or if there was a request from the school to do so, the parent must accordingly visit the Public Authority and submit any modifications with no delay to the Registration Dept. The parent shall be responsible for the entire fees if the student's file is not completed.
- 4) The parent shall be responsible for paying all the school fees in case the Public Authority refuses to pay for
- 5) RI fees paid by PAD include tuition and book fees. Public authority for the disabled reserves the right to determine the RI core subject fees on a student-by-student basis, as they deem required for each new student. Separate decisions will be taken for each student.

### Withdrawal policy:

- The school applies the ministry of education policy for withdrawal from school during the school year as follows:
  - a) The school is entitled to 40% of the fees, should the first installment fall due on at the beginning of the academic year.
  - The school is entitled to 70% of the annual fees, should the second installment fall due on (Jan.1st.)
- c) The school is entitled to FULL ANNUAL FEES if the student withdraws after the due date of the third installment. 2) Public Authority withdrawal policies to be applied regarding PAD funded students.

### Late registration policy:

Students funded by parents:

In case of late registration, the school shall apply the policy of the Private Education Department stating that fees shall only be calculated from the FIRST day for the student at DBS. Any period prior to the joining date shall not be included in the annual fees.

2) Public Authority Late registration policies to be applied regarding PAD funded students.

Agree here that I have read the above financial policy of the school and agree to settle all fees at the times indicated above...

I, the undersigned, and par	ent of student:	Class	Class:	
Date:		Telephone:		
Parent's Name:		Parent's Signature:		
WE ARE AN ACCREDITED SCHOOL	BTEC PEARSON Approved Centre	NEW ENGLAND ASSOCIATION OF SCHOOLS AND COLLEGES FOUNDED IN 1885	ASDAN Registered Centre	

ص.ب،۲۲۱ دسمان ۱۵۵۵۰ الکویت – تلفون ؛۲۲۲۷۳۷۷

الشرق – دسمان – شارع بن مسباح | Al-Sharq, Dasman, Bin Misbah St.

P.O. Box: 426 Dasman - 15455 Kuwait - Tel.: 22277377

www.dbs.edu.kw | E-mail: info@dasmanschool.com.kw

# مدرسة دسمان ثنائىة اللغة السياسة المالية للعام الدراسي 2025-2024 قسم الاحتياجات الخاصة والدمج

# أولاً: الرسوم الدراسية وتاريخ استحقاق الأقساط:

القسطالثالث	القسطالثاني	القسطالاول	الرسومالمقررة	المرحلة الدراسية
01-Apr-2025	01-Jan-2025	01-Sep-2024	الريسوم المعررة	العرفقة القراسية
2,155	2,155	2,875	7,185	الاحتياجات الخاصة
1,173	1,173	1,564	3,910	الدمج

في حال تعديل الرسوم الدراسية من قبل وزارة التربية – إدارة التعليم الخاص أو الهيئة العامة لشؤون ذوي الاعاقة، سوف يتم تطبيق التعديل على رسوم العام الدراسي' 2025-2024 لجميع الطلاب

### ما يخص الطلبة على نفقة ولى الامر:

- رسوم التسجيل لجميع المراحل 100 دينار فقط (مخصومه من القسط الأول) وغير قابله للرد، وهذه الرسوم تضمن حجز المكان حتى أول يوم دراسي فقط. (1
  - يجب سداد القسط الأول كاملاً في بداية العام الدراسي في 1 سبتمبر 2024. (2
  - يتم حجب الدرجات خلال السنة الدراسية في حال عدم سداد القسط المستحق. (3
  - رسوم الدمج 300 دينار فقط للحصة الواحدة أسبوعياً على مدار السنة الدراسية وتدفع على قسطين فقط. (4
  - الزى المدرسي الموحد متوفر في المدرسة لمن يرغب في الشراء ويلتزم جميع الطلاب بالزي الموحد وعليه شعار المدرسة. (5

### ما يخص الطلبة على نفقة الهيئة العامة لشئون ذوى الإعاقة:

- تشترط الهيئة العامة لشئون ذوي الاعاقة للطالب على نفقتها الخاصة إحضار بطاقة توجيه باسم مدرسة دسمان ثنائية اللغة وتشمل نوع الصف المقبول فيه.
  - يلتزم ولي أمر الطالب بالحضور لتوقيع إقرارات وتعهدات الدفعات المقدمة من قبل الهيئة العامة لشئون ذوى الإعاقة في تاريخ تحويلها (2 بدون تأخير ويتحمل ولي الأمر أي رسوم دراسية قد تخصم من رصيد الطالب في حال التأخير عن التوقيع لكل دفعة من قبل الهيئة.
  - يلتزم ولي الأمر بمراجعة الهيئة العامة لشئون ذوي الاعاقة في حال وجود تاريخ مراجعة في القرار التعليمي او شهادة الإعاقة أو في حال طلب (3 المدرسة منه ذلك وتسليم أى تعديل جديد لقسم التسجيل لدى المدرسة دون تأخير فعدم استيفاء ملف الطالب سيؤدي إلى تحمل الرسوم الدراسية كاملة من قبل ولى الأمر.
    - يلتزم ولى أمر الطالب بدفع الرسوم الدراسية كاملة في حال امتنعت الهيئة العامة لشئون ذوي الاعاقة عن الدفع لأي سبب كان. (4
  - رسوم الدمج من الهيئة عبارة عن الرسوم الدراسية بالإضافة الى قيمة الكتب الدراسية وسوف تحدد الهيئة الرسوم الخاصة بالحصص المقررة لكل طالب جديد كل على حدة في قرار منفصل.

## ثانيا: الانسحاب:

- في حالة نفقة ولي الامر الخاصة انسحاب الطالب بعد بداية العام الدراسي تطبق عليه سياسة الرسوم التالية: 1) تستحق المدرسة 40 % من الرسوم الدراسية إذا حل القسط الاول في (بداية العام الدراسي).
  - - 2) تستحق المدرسة 70 % من الرسوم الدراسية إذا حل القسط الثاني في (1يناير).
      - 3) تستحق المدرسة الرسوم الدراسية كاملة إذا حل القسط الاخير في (1ابريل).
  - في حالة نفقة الهيئة العامة لشئون ذوي الاعاقة تطبق المدرسة سياسة الانسحاب لدي الهيئة العامة لشئون ذوي الاعاقة .

## ثالثا: الالتحاق المتأخر عن بداية العام الدراسي:

- في حالة اذا كان الطالب على نفقة ولي الامر: تسجيل الطالب بعد بداية العام الدراسي يطبق عليه قرار الإدارة العامة للتعليم الخاص؛ تلتزم المدرسة بعدم تحصيل أي رسوم عن الفترة التي قضاها الطالب بالمدرسة المنقول منها. وبذلك يتم حساب القسط بدءا من اليوم الأول لانضمام الطالب إلى مدرسة دسمان ثنائية اللغة فقط.
- في حالة اذا كان الطالب على نفقة الهيئة العامة لشئون ذوي الاعاقة: تطبق المدرسة سياسة التسجيل لدى الهيئة العامة لشئون ذوي الاعاقة .

أقر بأننى قد اطلعت على السياسة المالية أعلاه وأوافق عليها، وأتعهد بتسديد الرسوم الدراسية في تواريخ استحقاقها.

·	
سم الطالب:	الصف المنقول إليه :
التاريخ:	الهاتف :
اسم ولي الامر :	توقيع ولي الأمر:







